
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 14/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 368/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μελέτης και καθορισμός του τρόπου 
εκτέλεσης του έργου «Αποξήλωση κερκίδας και 
αποκατάσταση του αύλειου χώρου των 6ου-13ου 
Δημοτικών Σχολείων Βέροιας». 

 
Σήμερα 10 Ιουνίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5/6/2015 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5) Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27) Μ. Σουμελίδης, 28)Ζ.Πατσίκας, 
29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 
35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Ι.Χειμώνας, Ν. Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Γ.Λιλιόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 338/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παπαδίνα, Η.Τσιφλίδης, Ι.Κυρατλίδης, Α.Λαζαρίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Α.Αποστολόπουλος. 
3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 339/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Α.Λαζαρίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Αποστολόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 341/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Σοφιανίδης και 
προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 342/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας, Π.Παπαδίνα 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 343/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, Η.Τσιφλίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Σοφιανίδης, Χ.Γαϊτάνου και προσήλθε ο 
κ.Τ.Χατζηαθανασίου 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Σοφιανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 346/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 347/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης και προσήλθε ο 
κ.Α.Καγκελίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 349/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Κάκαρης, Μ.Σουμελίδης, Ι.Κυρατλίδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Μελιόπουλος, Λ.Ακριβόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 350/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μπέκης, Χ.Κούτρας, 
Η.Τσιφλίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Γαϊτάνου, Χ.Κούτρας, Γ.Γουλτίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 352/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, 
Π.Παπαδίνα. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 353/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε η 
κ.Π.Παπαδίνα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 358/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 362/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 368/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 369/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 

 

ΑΔΑ: ΩΙΟΝΩ9Ο-ΘΧΥ



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 28ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 28-4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Στο Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου Βέροιας για το έτος 2015, το οποίο εγκρίθηκε με την 
υπ’ αριθ. 559/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, περιλαμβάνεται το έργο "Αποξήλωση 
κερκίδας και αποκατάσταση του αύλειου χώρου των 6ου και 13ου Δημοτικών Σχολείων 
Βέροιας", με Κ.Α. 30/7326.011, ποσού 12.000,00€ (ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ).    

Σύμφωνα με το άρθρο 209 παρ 4 του Ν. 3463/2006 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, έχει 
συνταχθεί και θεωρηθεί από την Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας, η μελέτη 
του συγκεκριμένου έργου, το οποίο είναι εγγεγραμμένο στον προϋπολογισμό του έτους 2015 με 
τον αντίστοιχο Κ.Α.  

Στην Τεχνική Περιγραφή της μελέτης περιγράφονται αναλυτικά οι προβλεπόμενες 
εργασίες του εν λόγω έργου που αφορούν κυρίως την αποξήλωση της κερκίδας  και την 
διαμόρφωση με κυβόλιθους της περιοχής εκείνης 

Ο τρόπος εκτέλεσης του έργου προτείνεται κατωτέρω:  
Α/Α ΕΡΓΟ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ Κ.Α. ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΟΣ 

ΤΡΟΠΟΣ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

1. 

" Αποξήλωση κερκίδας και 
αποκατάσταση του αύλειου 

χώρου των 6ου και 13ου 
Δημοτικών Σχολείων 

Βέροιας " 

12.000,00 € 30/7326.011 Απ’ ευθείας ανάθεση 

 
Κατόπιν των ανωτέρω, παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο όπως εγκρίνει την ανωτέρω 

μελέτη και να επιλέξει τον τρόπο εκτέλεσης του εν λόγω έργου, όπως ορίζει το άρθρο 9 παρ.1,2 
και 6 ΠΔ 171/87.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ελευθεριάδου: Δεν θα έκανα τοποθέτηση, αν ο κ.Λαζαρίδης δεν απαντούσε με τον τρόπο 

που απάντησε στην προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση. 
Το ποσό είναι ούτως ή άλλως μεγάλο. Στην εισήγηση μέσα λέει ότι θα τοποθετηθούν 

κυβόλιθοι όπως και στο υπόλοιπο σχολείο. Παρ’ όλα αυτά όμως, γιατί κάποιες στιγμές κάποια 
πράγματα δεν πρέπει να λέγονται, αλλά αυτό παραπάει. 

Έρχεται το θέμα στην συνεδρίαση με ένα προϋπολογισμό 13.000€. Αλλάζει ο 
προϋπολογισμός, γίνεται 12.000€, για να γίνει απ’ ευθείας ανάθεση του έργου, για να λέμε τα 
πράγματα με το όνομά τους και για να «τρέξει» το πράγμα πιο γρήγορα.  

Το θέμα ήρθε στο Δ.Σ. τον Ιανουάριο, έχουμε φτάσει στον Ιούνιο. Τότε είχαμε πει να μην 
φτάσουμε στο καλοκαίρι, γιατί γίνονται συνεχώς ατυχήματα, αλλά τελικά φτάσαμε στο 
καλοκαίρι. 

Το ποσό είναι μεγάλο, θα το ψηφίσω βέβαια το θέμα μόνο και μόνο επειδή πρέπει να γίνει. 
Το έργο είχε κατασκευαστεί το καλοκαίρι, γιατί κι οι ίδιοι οι δάσκαλοι δε συμφωνούσαν 

για να φτιαχτεί που ήξεραν ότι θα δημιουργήσει πρόβλημα, καλοκαίρι και θα γκρεμιστεί. 
Τουλάχιστον να γκρεμιστεί για να τελειώνουμε. 

Δήμαρχος: κα Ελευθεριάδου, για να μην αδικείτε και τον εαυτό σας, να σας πω ότι η 
απευθείας ανάθεση αφορά ποσά 12.000€ χωρίς τον ΦΠΑ, δηλ. ποσό περίπου 15.000€ 
συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ. Άρα είτε ήταν 12.000€ είτε 13.000€ πάλι με απευθείας ανάθεση 
θα γινόταν το έργο. Αυτό βέβαια το λέω για να μην αδικείτε τον εαυτό σας. 

Ελευθεριάδου: Γιατί μειώθηκε το ποσό; 
Δήμαρχος: Γιατί προφανώς περίσσευαν τα χρήματα. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: κε Λαζαρίδη είναι υποκειμενική η εκτίμηση, είναι προφανές αυτό. 

ΑΔΑ: ΩΙΟΝΩ9Ο-ΘΧΥ



Λαζαρίδης: Όταν ακούγονται κουβέντες ότι το ποσό είναι μεγάλο, είναι τουλάχιστον 
άστοχες. Με τι κριτήριο μπορεί κάποιος να πει ότι το ποσό είναι μεγάλο; 

Ελευθεριάδου: Με το κριτήριο που κι άλλες φορές εσείς ο ίδιος αναφέρατε ότι λόγω της 
ιδιότητας του πατέρα μου, μπορώ κάποια πράγματα να τα καταλάβω. 

Με αυτή την ιδιότητα, ψάχνοντάς λίγο, είδα ότι το ποσό όντως είναι πολύ μεγάλο. 
Λαζαρίδης: Τι κάνατε; Πείτε μου… Πήγατε τον πατέρα σας εκεί; Φέρτε τον εδώ… 
Ελευθεριάδου: Αλήθεια; Θέλετε να πάρουμε μια γνώμη ενός ιδιώτη για το ποσό αυτό αν 

είναι μεγάλο ή όχι; Αν είναι να το κάνω και την επόμενη φορά θα σας το φέρω. 
Λαζαρίδης: …Δηλαδή τι κάνουμε τώρα; Μισό λεπτό. Δίνουμε παραπάνω χρήματα; Για 

ποιον λόγο; Διασπαθίζουμε δηλ. το δημοτικό χρήμα; Τι πάμε να κάνουμε εδώ; Τι αιχμή είναι 
αυτή πάλι; Για να τα βάλουμε στην τσέπη μας; Να τα δώσουμε αλλού; Να κάνουμε τι τελικά; 

Πήγαμε τρεις ιδιώτες κατασκευαστές και το ποσό είναι περίπου 500€ πάνω ή κάτω από 
αυτό που λέμε και διαλέγουμε τον φτηνότερο. 

Την επόμενη φορά θα πάρουμε και τον πατέρα σας, που τον εκτιμώ βαθύτατα ως 
κατασκευαστή.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 28-4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 42/2015 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015 και στον Κ.Α. 30.7326.011 «Αποξήλωση 
κερκίδας και αποκατάσταση του αύλειου χώρου των 6ου-13ου Δημοτικών Σχολείων Βέροιας» 
υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 12.000,00€ για την εκτέλεση του ανωτέρω έργου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 9 του Π.Δ. 171/87, του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης) και των άρθρων 96 και 209 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

  
Α) Εγκρίνει την με αριθ. 42/2015 μελέτη με τίτλο «Αποξήλωση κερκίδας και 

αποκατάσταση του αύλειου χώρου των 6ου-13ου Δημοτικών Σχολείων Βέροιας», συνολικού 
προϋπολογισμού 12.000,00€, όπως αυτή έχει συνταχθεί, ελεγχθεί και θεωρηθεί από την Τεχνική 
Υπηρεσία Δ. Βέροιας. 

Β) Η εκτέλεση του έργου « Αποξήλωση κερκίδας και αποκατάσταση του αύλειου χώρου 
των 6ου-13ου Δημοτικών Σχολείων Βέροιας», όπως ορίζεται από το άρθρο 9 του Π.Δ. 171/87, θα 
γίνει με τη διαδικασία της απ’ ευθείας ανάθεσης. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  368 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-6-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Γ. Μελιόπουλος 
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